

Cattle on Feed / Bovins mis au pâturage

Alberta and/et Saskatchewan

Number on feed, Placements, Marketing and other disappearances

Nombre d'animaux mis au pâturage, commercialisés et autres fins

July 1, 2002

Le 1 juillet 2002

	2001	2002	% chg	
On Feed June 1, 2002	1,124,380	892,867	79.4	Au pâturage le 1er juin 2002
Placed on Feed During June	165,692	155,653	93.9	Bovins mis au pâturage en juin
Fed Cattle Marketed During June	255,445	247,514	96.9	Ventes de bovins engraisés en juin
Other Disappearances During June	24,243	45,384	187.2	Autres fins en juin
On Feed July 1, 2002	1,010,384	755,622	74.8	Au pâturage le 1er juillet 2002

Cattle On Feed Placements / Bovins au pâturage

Alberta and/et Saskatchewan

Number Placed on Feed by weight group / Nombre de bovins mis en pâturage par groupe de poids

June, 2002

Juin 2002

	Steers / Bouvillons		Heifers / Taures		Total	
	2001	2002	2001	2002	2001	2002
Less than 600 / Moins de 600	1,200	1,433	3,653	3,627	4,853	5,060
600 - 699	10,308	4,200	4,737	5,705	15,045	9,905
700 - 799	18,541	25,806	19,627	21,554	38,168	47,360
800 and over / 800 et plus	68,149	50,477	39,477	42,854	107,626	93,331
Total	98,198	81,916	67,494	73,740	165,692	155,656

On July 1, 2002 the number of cattle on feed in Alberta and Saskatchewan was 231,500 head smaller than on June 1, 2001. June saw a 4% increase in placements of calves less than 600 lbs. placements compared with last June. The increase is due to the drought conditions Alberta and Saskatchewan have faced this year with cow/calf operators having to sell off calves earlier than usual. There has been a 6% decrease in the number of animals placed on feed compared to 2001 but only a 3% decrease from the number of animals marketed. Marketings included a 16% decrease in exports and a 3% increase in slaughter volume.

Au 1er juillet 2002, le nombre total d'animaux mis au pâturage en Alberta et Saskatchewan était de 231,500 sujets de moins qu'en juin 2001. Juin a eu une augmentation de 4% en placements de veau de moins de 600 lbs. comparé avec juin dernier. L'augmentation est due aux conditions qui est survenues en Alberta et en Saskatchewan cette année au fait que les veaux ont été vendus plus tôt qu'à l'habitude. Il y a eu une décroissance de 6% dans le nombre d'animaux placés dans mis au pâturage comparé à 2001 mais seulement 3% de moins que le nombre d'animaux mis au marché. Le marché inclus 16% de diminution dans l'exportation et 3% de moins dans le volume de l'abattage.

This report prepared by Canfax with assistance from Agriculture and Agri-Food Canada

Ce rapport est préparé par Canfax avec la collaboration d'Agriculture et agro-alimentaire Canada